
Beszámoló az MFSZ 2022. évi tevékenységétől 

 

 

 

 

 
A  
 
 

MAGYAR FLOORBALL SZAKSZÖVETSÉG 
 
 

BESZÁMOLÓJA 
 
 

2022. ÉVI  
 
 

TEVÉKENYSÉGÉRŐL 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Készült:    2023. április 07-én 
Előterjesztve: 2023. április 12-i elnökségi ülésre 
Elfogadva:         
 
 



Beszámoló az MFSZ 2022. évi tevékenységétől 

 

A Magyar Floorball Szakszövetség életében jelentős változás történt 2022-ben. A szervezetet 
hosszú időn keresztül vezető Veisz László elnök, májusi közgyűlés alkalmával lemondott 
tisztségéről. Ezúton is köszönjük az MFSZ érdekében tett fáradozásait. 2022. július 2-án 
megtartott rendkívüli közgyűlésen választottak meg a jelenlévők az MFSZ elnökének. 
Köszönöm a bizalmat! Beszámolóm jelentős része az előző év második részét érinti, mióta 
ellátom tisztségemet. 
 
A Magyar Floorball Szakszövetség elnöksége által kitűzött főbb szakmai célok 2022. évre: 

• Az MFSZ működési rendszerének, jogi hátterének, anyagi helyzetének rendezése. 

• A Sportszakállamtitkárság és a Nemzeti Versenysport Szövetség vezetésével és 
munkatársaival a kapcsolatunk rendezése, két irányú információcsere kialakítása. 

• Az elnökségi és bizottsági munka újra szervezése, hatékonyabbá tétele, referensek 
kinevezése. Mindezek által a szövetségi munka szakmai hátterének erősítése, 
feladatmegosztás kialakítása, az operatív munkában résztvevők számának növelése. 

• Tagegyesületekkel meglévő kapcsolatok rendezése, rendszeres tájékoztatásuk, 
véleményük kikérése. 

• Szövetség megítélésének, elismertségének növelése. 

• A szervezeten belül meglévő személyes ellentétek rendezése a közös célok 
megvalósítása érdekében. 

• Az elmúlt 3 évben az állami sportszakigazgatási szervek felé le nem adott központi 
támogatások elszámolásával kapcsolatos teendők elvégzése. 

• IFF vezetésével kapcsolatunk normalizálása, a jelentős pénzügyi tartozások 
rendezése. 

• Nemzetközi kapcsolattartásunk hatékonyabbá és átláthatóbbá tétele érdekében 
nemzetközi ügyek referense pozíció kialakítása, betöltése. 

• Új könyvelő megbízása, a korábbi könyvelési hiányosságok rendezése. 

• 2022-2023. évi versenyrendszerünk kialakítása, elfogadása, megvalósítása. 

• 2022. májusában megrendezett férfi felnőtt VB kvalifikációs tornán való sikeres 
szereplés. 

• U19 lány válogatott csapatunk sikeres VB szerepléséhez szükséges feltételrendszer 
kialakítása és biztosítása. 

• A felnőtt női és U19 fiú válogatott VB selejtező tornára történő felkészülésének 
segítése. 

• Az elnöki tisztség változásával összefüggő jogi, szervezési és egyéb teendők gyors és 
hatékony elvégzése. 

• 100 napos akció terv kidolgozása, megvalósítása, ezzel kapcsolatos beszámoló 
elkészítése, elfogadása és a tagsággal való megismertetése. 

• A hiányzó 2021. évi pénzügyi mérleg, kiegészítő melléklet, 2022. évi költségvetés, 
elnökségi ülésterv elkészítése, elfogadása. 

• Utánpótlás Bizottság újraélesztése, ezen belül bizottsági tagok felkérése, beépítése,  
az utánpótlás bajnoki rendszer szélesítése, beindítása, 5 régió kialakításához 
szükséges feltételrendszer kialakítása, 2022-2023. évi Diákolimpia szakmai 
alapelveinek elfogadása. 

• Média Bizottság tevékenységének fejlesztése, új bizottsági tagok bevonása, ötletek 
összegyűjtése, rendszerezése, megvalósítása. Sajtóreferens kinevezése, a szövetség 
sajtó tevékenységének javítása. 

• Több elemet magába foglaló oktatási, képzési rendszer kialakítása. 



Beszámoló az MFSZ 2022. évi tevékenységétől 

 

1.  Általános áttekintés 
 
Szervezetünk egy nehéz időszakon van túl, bár jelenleg is vannak hátráltató tényezők. Az 
elmúlt években a hazai floorball életet is erősen sújtotta a pandémiás helyzet, az ezzel 
összefüggő edzés és versenyzési feltételek korlátozása, a sportaktivitás csökkenése. Ezt 
követte a jelenleg is tartó háborús helyzet, az energiaválság, a drasztikus infláció és 
mindezekkel együtt járó brutális terembérleti díj emelkedés, ami sokak számára 
megfizethetetlen. A válogatott és klubcsapatok edzés és versenyzési költsége jelentősen 
megemelkedett, ami több esetben edzés szám csökkenést okozott. Több csapat csak 
nehézségek árán tudta megrendezni hazai mérkőzéseiket. Utánpótlás bajnokságaink 
tekintetében az egyes fordulók megrendezésére volt komoly kihatással, több esetben is át 
kellett szervezni a helyszíneket. Több kisebb csapatnak az utazási költség kigazdálkodása 
okozott jelentős, néhány esetben megoldhatatlan problémát.  
 
Az év II. felétől, az elnök váltást követően meghirdettünk egy 100 napos akciótervet, amelynek 
keretében a legsürgősebb, legfontosabb és elengedhetetlen teendők megvalósítását tűztük ki 
célul. A megfogalmazott és elfogadott 67 teendőből hármat nem tudtunk teljesíteni. Úgy 
gondolom, ez egy igen sikeres program volt, ami hozzájárult az MFSZ működésének 
fellendítéséhez, új impulzusokat adott több új elképzelés megvalósításához. Bár a lendület 
minimálisan alább hagyott, azért továbbra is szépen haladunk előre. Ez meglátszik a 
Sportszakállamtitkárság és a Nemzeti Versenysport Szövetség velünk kapcsolatos 
megítélésében, az idei évi működési támogatás növekedésében. Több csoportos személyes és 
online beszélgetés alkalmával beszélgettünk az MFSZ jelenéről, jövőjéről, ötletekről, 
teendőkről. Két független „brainstorming” jellegű ötletelés során próbáltuk kitalálni, előtérbe 
hozni a szövetség közel-távoli jövőjével elképzeléseket, aminek során több mint 70 javaslat 
merült fel, amit beépítettünk 2023. évi munkatervünkbe.   
 
   

2.  Szervezeti helyzet 
 

2.1. Tagegyesületeink 
 

Szövetségünknek jelenleg 13 tagszervezete van. Ez jóval elmarad az elfogadhatótól, ezért az 
idei évben mindent meg kell tennünk, hogy elérjük a 21 tagegyesületi számot. 2022-ben egy 
új egyesület kérte tagfelvételét, a Balassagyarmati SC, akit felvettünk tagjaink közé.  
Több vidéki szervezet is tervezi idei évtől a tagfelvételét, reméljük minél előbb realizálódik. 
Nem szabad elhanyagolni a jelenlegi tagegyesületeinket sem, törekedni kell az ő 
megtartásukra, kiszolgálásukra is. 
 
 
2.2. Regisztrált versenyzők 
 

Regisztrált versenyzőink száma sajnos az előző években folyamatosan csökkent. Ez minden 
kategóriára igaz volt. Ezt a tendenciát 2022. évben sikerült megállítani, sőt egyes 
kategóriákban (első sorban az utánpótlás korú sportolók esetében) némileg növelni is tudtuk. 
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Érvényes versenyengedéllyel rendelkező versenyzők: 
Felnőtt nő:     70 
Felnőtt férfi:  341 
Utánpótlás lány:   63 
Utánpótlás fiú:   90 
 

Összesen:  564 fő 
 
Női játékosaink száma nőtt az előző évhez képest, a férfi játékosoké csökkent. Az utánpótlás 
korú sportolók száma emelkedett, 2023. elején pedig még tovább nőtt. Komoly feladat, hogy 
a csapatok számával párhuzamosan a játékos számot is jelentősen növeljük. Ennek egyik része 
lehet az idei évben beindítandó unihoki amatőr bajnokság. 

 
 

2.3. MFSZ tisztségviselők 
 

Magyar Floorball Szakszövetség jelenlegi tisztségviselői: 
 

 Elnök: Kiss László (ATTE) 
 Elnökségi tagok: Benyó Blanka (Eger SI) 
  Lánczi András (DEAC) 
  Pavelka Zoltán (ARES HC ’94) 
  Rácz László (Phoenix Fireball SE) 
 Ellenőrző Testület elnöke:  Liebe György (CH SE) 
 Főtitkár: Németh Richárd (SZPK) 
 Fegyelmi Csoport elnöke: Dr. Bajnok István (Phoenix Fireball SE) 
 Játékvezetői Test. elnöke: Feke Dávid (CH SE) 
 Média Bizottság elnöke: Lánczi András (DEAC) 
 Sajtóreferens: Patai Gergely 
 Versenybizottság elnöke: Akcal Richárd Tansu (ATTE) 
  Utánpótlás Bizottság elnöke: Pavelka Zoltán (ARES HC ’94) 
 Nemzetközi referens: Liebe György (CH SE) 
 Egyetemi és Szabadi. S. Biz: Benyó Blanka (Eger SI) 
 
A 2021. évhez képest jelentősen változott a tisztségviselők száma, illetve jónéhány helyen új 
személyek töltenek be régebb óta meglévő tisztségeket. Régi-új elnökségi tag Rácz László, 
teljesen új Benyó Blanka, májusban változott a főtitkár személye, júliusban az elnök, majd ezt 
követően a JT, az Utánpótlás, Egyetemi és Szabadidősport Bizottság vezetője, továbbá 
referenseket neveztünk ki. A személyi változások nagy mértékben javították és 
dinamikusabbá, szakmailag felkészültebbé tették szövetségünket.  
 
 
2.4. Közgyűlések, rendkívüli közgyűlések 
 

2022-ben összesen 4 közgyűlést tartottunk igen fontos okokból. Az első közgyűlés célja a 2021. 
évi szakmai és pénzügyi beszámoló elfogadása volt. Ezen az összejövetelen a tagság az 
Ellenőrző Testület javaslatára  nem fogadta el a pénzügyi mérleget, kiegészítő melléklet nem 
is készült. Itt lemondott a korábbi elnök és az egyik elnökségi tag.  
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2022. július 2-án tartottuk meg a következő közgyűlést, ahol célunk volt a korábbi 
hiányosságok pótlása és új elnök megválasztása. Erre az értekezletre elkészült egy módosított 
mérleg, de kiegészítő melléklet továbbra sem, ezért ezek ismételten az Ellenőrző Testület  
véleménye alapján az nem lett elfogadva. Új elnök megválasztása megtörtént, egyúttal 
határoztunk róla, hogy nyár végéig ismételten összehívunk egy rendkívüli közgyűlést, ahol 
több fontos dokumentum is előterjesztésre kerül. 
 
2022. augusztus 31-i értekezletre az addigra már új könyvelő egy megalapozott, szakmailag 
alátámasztott mérleget készített el (a teljes 2021. évet újra könyvelve), ami nagy mértékben 
eltért a korábbiaktól, egyúttal elkészült a kiegészítő melléklet. Ezt a két dokumentumot az 
Ellenőrző Testület is átnézte és elfogadhatónak találta. A közgyűlés elfogadta ezt a két 
anyagot, a 2022. évi új költségvetést és szakmai tervet. 
 
Sajnos a Fővárosi Törvényszék végzése alapján december 8-ra ismét egy rendkívüli közgyűlést 
kellett összehívnunk, mivel a korábban már elfogadott alapszabályunkban egy nem jelentős 
részt kellett módosítanunk. Megtettük. 
 
A 3 rendkívülid közgyűlés esetében minden szükséges dokumentumot elektronikus formában 
beadtunk a Törvényszéknek. 2023. február 1. hatállyal vált jogerőssé az elnöki módosítás 
bejegyzése. Ezzel az MFSZ jogi háttere is jogszerűvé vált, több dolog (banki ügyintézés, 
szerződéskötés, stb.) pedig megvalósíthatóvá. 
 
2022-ben összesen 23 közgyűlési határozat született. 
 
 
2.5. Elnökségi munka 
 

2022. évben 7 elnökségi ülést tartottunk, ebből hatot a második félévben. 5 előre tervezett és 
2 rendkívüli elnökségi ülésre került sor, amely minden esetben határozatképes volt, 
köszönhetően az elnökségi tagok lelkiismeretes munkájának. 
 
Elnökségi tevékenység tervezhetősége érdekében júliusban elkészítettük és elfogadtuk 
elnökségi üléstervünket, munkatervünket. Az értekezletek az elfogadott ülésterv alapján 
zajlottak, általában az írásos anyagok előzetes kiküldése mellett. Az írásos előterjesztések 
időben történő elkészültével, kiküldésével és megvitatásával kapcsolatban még fejlődnünk 
kell. A megbeszélésekre meghívtuk az Ellenőrző Testület elnökét, a bizottság vezetőket 
továbbá a sajtóreferenst.  
 
Az értekezletek során többek között elfogadtuk: 

- a közgyűlés elé terjesztett 2021. évi szakmai beszámolót,  
- a 2021. évi mérleget és pénzügyi beszámolót, 
- a 2022. évi költségvetés tervezetet,  
- 2022. évi elnökségi üléstervet, 
- a 2022-2023. évi versenynaptárunkat, 
- a közgyűlések feladattervét, 
- bizottságaink és szövetségi kapitányaink beszámolóit. 
-  
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Több aktuális kérdést megbeszéltünk, áttekintettük versenyrendszerünkkel kapcsolatos 
időszerű teendőket, a két elnökségi ülés között történteket, pénzügyi helyzetünket. 
Sok előterjesztés írásban történik a kedvezőbb áttekinthetőség és a gyorsabb döntéshozatal 
érdekében. Az értekezleteket hozott határozatokat jegyzékben rögzítettük, amit közzétettünk 
honlapunkon, a hitelesített jegyzőkönyvekkel együtt. Minden elnökségi ülésről készült 
jegyzőkönyv, amik hitelesítve megtalálhatóak szövetségünk honlapján. 
 
 
2.6. Titkársági munka  
 

Főtitkárunk Németh Richárd 2022. májusától mellékállásban, EKHO-s foglalkoztatásban látja 
el feladatkörét. Felelős szervezetünk napi teendőinek ellátásáért, az adminisztrációs ügyek 
intézéséért. Ezeket ha szükséges, az elnökkel egyeztetve végzi. Munkáját a legtöbb esetben 
„home office” rendszerben látja el, de ha szükséges az MFSZ irodájában, a Magyar Sport 
Házában teszi ezt. 
Felmerült egy „hivatali nap” bevezetésének igénye, de ez a szélesebb körű igény hiánya miatt 
nem valósult meg. 
 
Főtitkárunk a munkabérét a könyvelő által elkészített bérszámfejtés alapján kapta meg, 
minden esetben időben, banki átutalással.  
 
Sportszervezetünk adminisztrációs, pénzkezelési, sportszakmai tevékenysége, 
kapcsolattartása, elérhetősége rendben van. Az első félévben a házi pénztár kezelése 
problémás volt, de a második félévben ezt is sikerült rendezni, amely jelenleg is rendben van, 
egyúttal teljesen naprakész. 
 
A főtitkár rendszeres teendői, illetve feladatai között szerepel: 

* adminisztrációs ügyek intézése, 
* kapcsolattartás a Sport Szakállamtitkárság és az NVESZ kijelölt munkatársaival,  
* tagszervezetek vezetőivel, szakosztály és csapatvezetőivel, szövetségi 

kapitányokkal, stábtagokkal, bizottságvezetőkkel  való rendszeres kapcsolattartás, 
* levelezés, 
* banki ügyek intézése, 
* házipénztár vezetése, pénzkezelés, 
* tagnyilvántartás, versenyengedélyek kezelése, érvényesítése, 
* elnökségi ülések előkészítése, jegyzőkönyvek elkészítése stb., 
* napi operatív ügyek intézése, 
* pályázatok elkészítése, lebonyolítása, elszámolások leadása, 
* és minden más, ami nap mint nap előfordul. 

 
A játékvezető küldés egy részének ellátása is a főtitkárra hárult. Ennek oka, hogy a korábbi JT 
elnök ezzel kapcsolatos teendőit nem megfelelően látta el, majd annak lemondását követően 
nem volt kinevezett tisztségviselő.  
 
A tavalyi év első negyedében problémás volt ennek a feladatkörnek ellátása, de az új főtitkár 
kinevezésével sokat javult a helyzet. Sajnos a korábbi főtitkárok jelentős el nem végzett 
teendőt hagytak maguk után, ezért be kellett bepótolni azokat, többek között 2018-ig 
visszamenőleg az állami támogatások elszámolását.  
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2.7. Ellenőrző Testület 
 

Ezt a szervezeti egységet közvetlenül a közgyűlés választja meg. A vezetői teendőket Liebe 
György látja el, kiválóan. Rendszeresen részt vesz az elnökségi üléseken, minden esetben jelen 
volt a közgyűléseken, ahol ha kellett igen kritikusan véleményezte szövetségünk pénzügyi, 
szakmai tevékenységét, pénzügyi beszámolóját. Az MFSZ nagyon hasznos tagja.  
Sajnos az ET-n belül magára maradt, a két testületi tag nem veszi ki a részét a bizottság 
munkájában, mind ketten inaktívak, ezért javasoljuk új tagok megválasztását a 2023. májusi 
közgyűlésen.  
 
 
2.8. Fegyelmi Csoport 
 

Ez az a szervezeti egységünk, amely akkor működik jól, ha nincs munkája. Ezért sokszor 
teljesen a háttérbe szorul, sőt feledésbe merül. Mindenesetre, mi részben rendeztük ezt a 
dolgot is, mivel december 8-i rendkívüli közgyűlésünkön megválasztottuk (megerősítettük 
tisztségében) dr. Bajnok Istvánt a Fegyelmi Csoport elnökének. Az alapszabályunk szerint a 
csoport létszámának meg kell egyezni a tagszervezetek számával, ami jelenleg nem helytálló. 
Ki ment egy kör email, amelyben kértük tagszervezeteinket, hogy delegáljanak tagot a 
csoportba, de erre két kivétellel nem érkezett válasz. Ezt a hiányosságot minél előbb pótolni 
kell. A Fegyelmi Csoportnak 2022-ben nem volt teendője.  
 
 

3.  Bizottságok, referensek 
 
3.1. Versenybizottság 
 

A bizottság vezetője Akcal Richárd Tansu, aki 2021. novemberében vette át ezt a feladatkört. 
A csoport személyi összetétele az év során változott. A korábbi két tag (Németh Balázs és 
Dorogi Kristóf) mellé új tagként Németh Richárd főtitkár és Jávor Ádám (Phoenix Fireball SE) 
került be, így az 5 fős testület munkája is megalapozottabb lett.  
 
A VB feladatkörébe tartozik a versenynaptár összeállítása, a szövetség által működtetett 
versenyrendszer (felnőtt bajnokságok, Magyar Kupa) előkészítése, versenykiírások 
elkészítése, az elnökségi elfogadást követően azok kiküldése, nevezések fogadása, 
visszaigazolása, sorsolás elkészítése, a versenyek lebonyolítása. 
 
A 2021-2022. évi OB1 női, OB1 és OB2 férfi felnőtt bajnokságot sikerült a pandémiás helyzet 
ellenére megfelelően lebonyolítani. 
 
A 2022-2023. évi versenykiírás és lebonyolítás elfogadását hosszú vita és egyeztetés előzte 
meg, de végül sikerült hasznos és elfogadható döntést hozni, amely figyelembe vette az IFL-
ben szereplő 3 csapatunk szakmai és pénzügyi érdekeit is. Az új szezonban a női bajnokságban 
ötre növekedett a résztvevő csapatok száma. A férfi OB1-ben az alapszakaszban 6 csapat vett 
részt, majd 2023. márciusában hozzájuk csatlakozott az IFL-ben szereplő 3 csapat. A 
másodosztályban sajnos csak 2 csapat indult, a Dunaújváros nem nevezett erre a szezonra. A 
férfi csapatok esetében néhány alkalommal előfordult a mérkőzés időpontok bejelentésének 
elmulasztása, ez az előírt szankciók érvényesítésével járt. Bízunk benne, hogy a 2023-2024. évi 
bajnokságban ez már nem fog előfordulni.  
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Az utánpótlás bajnokságok szervezése átkerült az Utánpótlás Bizottság hatáskörébe. 
 
Összességében a Versenybizottság feladatkörét megfelelően, a korábbi évekhez képest 
jobban látta el. 
 
3.2. Játékvezetői Testület 
 

Ez volt az előző év egyik gyenge pontja. Előzetes beszélgetések alkalmával többen felhívták a 
figyelmet, hogy ezen a területen gyorsan változtatni kell, mert több probléma is felmerült az 
elmúlt időszakban. A JT vezetőjével folytatott beszélgetés után bizalmat szavaztam neki. Némi 
kedvező változást tapasztaltam, ami nem tartott sokáig. Szeptember elején sikeres 
játékvezető képzés zajlott 16 fő részvételével. Ezt követően jöttek a bajok. Hibás, utólag 
korrigált költségvetés, számszakilag problémás pénzügyi mérleg, túlzott pénzügyi igény, stb. 
Ekkorra már előkerültek a játékvezető küldéssel kapcsolatos problémák is. 
Ezt követően nem sokkal a JT elnöke lemondott, amit elfogadtunk. 
 
Több csatornán keresztül is kerestünk új bizottsági vezetőt, de hosszú időn keresztül nem 
találtunk olyan hozzáértő személyt, aki vállalta volna a tisztség betöltését. Ezen időszak alatt 
főtitkárunk végezte a játékvezető küldést és a játékvezetői  díjak kifizetésével kapcsolatos 
adminisztrációs teendőket, míg könyvelőnk a szükséges nyomtatványok elkészítését, a NAV-
os bejelentési kötelezettséget. 
 
Az új bajnoki szezonra sikerült rendbe tenni a játékvezetői díjak kifizetési rendszerét, azok 
havonkénti összevont átutalását, az adózást. 
 
A szeptemberi képzés részvételi díjában benne volt játékvezetői ruházat biztosítása. Ezt a 
hibás tervezés miatt csak sokára sikerült beszerezni, de azok kiadása még mindig folyamatban 
van. 
Sajnos egy alkalommal előfordult, hogy nem volt jelen játékvezető bajnoki mérkőzésen, ezért 
a két csapat feleslegesen jelent meg a helyszínen. A szövetség fedezte az „új mérkőzésre” 
utazás költségét. 
 
Év végére, többszöri egyeztetést követően sikerült megválasztanunk az új JT elnököt, Feke 
Dávid személyében, aki kidolgozta főbb elképzeléseit a feladatkörével kapcsolatban. Bízunk 
benne, hogy ebben az évben ez a szakterület is jelentősen fejlődik és csökken az ide vonatkozó 
problémák száma. 
 
 
3.3. Média Bizottság 
 

Lánczi András már év elején is vezette, irányította ezt a testületet. Az év elején visszafogottan 
működött a bizottság, de augusztus jelentősen felpörgött a közösség. Nyár vége felé volt egy 
nagy létszámú személyes és egyben online beszélgetés a bizottság munkájáról, célokról, 
feladatokról, ötletekről. Annak eredményeként alakult ki a bizottság feladat listája, a velük 
szemben megfogalmazott elvárások, a személyi összetétel. Némi noszogatás kellett az 
operatív munka elindításához, de mostanra összeállt a szövetség média tevékenysége, sőt 
idén már mintaszerűnek tekinthető. Ehhez nagy mértékben hozzájárult a bizottság vezető által 
javasolt Patai Gergely kinevezése az MFSZ sajtóreferensének. Gergő óriásit alkotott rövid idő 
alatt, ami számos cikk elkészítésében, közzétételében és egy jó sajtó koncepció 
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kidolgozásában nyilvánult meg. Most már ott tartunk, hogy minden héten 1-2 cikk, fényképes 
sajtó anyag jelenik meg az MFSZ Facebook oldalán, amit mindezeknek köszönhetően egyre 
többen követnek. Ehhez a sikerhez kellett Babusa Karolina is, aki hétről-hétre megjelentette 
az aktuális heti versenyprogramot, majd végeredményeket, riportokat és fotókat. Egyúttal 
kezelte a szövetség Instagram oldalát is. Fotósaink áldásos tevékenysége által rengeteg fotó 
készült a mérkőzéseken, amik már egy képgalériába kerültek, így rendelkezésünkre áll egy 
jelentős mennyiségű, jó minőségű fénykép „album”. 
 
 
3.4. Utánpótlás Bizottság 
 

Az újjá alakult szervezet első határozatai között volt az Utánpótlás Bizottság létrehozása, 
Pavelka Zoltán bizottság vezetői kinevezése. Zoltán kidolgozta a testület munkatervét, 
javaslatot tett a bizottsági tagok személyére, amit az elnökség elfogadott. A bizottság vezető 
és tagtársai az alábbi teendőket végezték el 2022-ben: 

- utánpótlás bajnokságok előkészítés  
- igényfelmérés, egyeztetések, új csapatok felkutatása  
- kiírások elkészítés, kiküldése  
- nevezések fogadása, összegzés  
- az egyesületi háttérrel nem rendelkező csapatok mögé egyesületi kapcsolat keresése 

(Bölcske, Szigetszentmiklós, Balassagyarmat)  
- utánpótlás játékosok regisztrációja 
- korosztályos bajnokságok beindítása (6 lány és 6 fiú bajnokság 9 éves kortól) 

o komoly problémát jelentett a jelentősen megemelkedett terembérleti díjak 
miatt az egyes bajnoki fordulók megszervezése, 

o szintén gondot okozott a megdrágult üzemanyag árak miatt a csapatok 
utaztatása, ezért egy-két csapat nem tudott elutazni távolabbi verseny 
helyszínre, 

o játékvezető küldés rendben volt, több frissen végzett játékvezetőt sikerült itt 
felavatni és bevonni ebbe a tevékenységbe, 

o sajnos, bár a DEAC előzetesen jelezte több korosztályos bajnokságban 
részvételi szándékát, de végül nem vett részt a versenyeken. 

 
A bajnokságok utolsó fordulóira, díjátadásaira 2023. március végétől kerül sor. A versenyeket 
rendben zajlanak, amiért külön köszönet az egyes házigazda szerepet elvállaló 
tagszervezeteknek, sportszakembereknek.  
 
Több „régi” és új vidéki utánpótlás bázis van kialakulóban, újra éledőben (Szeged-Algyő, Pécs, 
Mélykút, Pitvaros), akik remélhetőleg kellő hátteret biztosítanak majd fejlődésünkhöz, 
bajnokságban résztvevő csapataink számának növekedéséhez. Amiben tudunk, segítjük 
munkájukat. 
 
2023. évre több elképzelés megvalósításával rendelkezik a bizottság, aminek teljesülésében 
nagyon bízunk. Ehhez külső anyagi forrásokat kell előteremteni és fel kell venni a kapcsolatot 
az illetékes állami szervekkel. 
 
 
 



Beszámoló az MFSZ 2022. évi tevékenységétől 

 

3.4. Egyetemi és Szabadidős Bizottság 
 

Korábban működött már ez a bizottság, de 2022. év közepén nem volt látható tevékenységük. 
Amit tapasztaltunk, hogy a testület korábbi vezetője kiszervezte az „amatőr” bajnokságot. 
Ennek ismételt bevonásáról folytattunk tárgyalásokat, de érdemi eredményt nem értünk el. 
Új bizottság vezetőt csak 2023. februárjában sikerült megválasztanunk, ezért az érdemi munka 
majd csak idei év nyár elején fog elkezdődni. Szintén külső szervezésben zajlik az egyetemi 
bajnokság, aminek rendszerét rövid időn belül rendezni kell. 
 
 
3.5. Nemzetközi ügyek referense 
 

Fontosnak tartottuk ennek a státusznak a létrehozását, mert az IFF-fel, az egyes kiemelt 
nemzetközi versenyek szervezőivel, külföldi személyekkel való kapcsolattartás problémás volt, 
több párhuzamos szálon is futott. Az angolul kiválóan beszélő Liebe Györgyöt kértük fel ennek 
a feladatkörnek betöltésére, aki a kezdetek óta kiválóan végzi munkáját. Első sorban ennek 
köszönhető (persze a velük fennállt tartozások rendezésének is), hogy az IFF-fel rendeződött 
a kapcsolatunk, két irányúvá vált az információ csere. Nyár óta rajta keresztül történik a 
kiemelt versenyekkel összefüggő kommunikáció, ami teljesen rendben volt és van.   
 
 
3.6. Sajtóreferens 
 

Ahogy a 3.3. pontban már beszámoltunk, Patai Gergőnek nagyon sokat köszönhetően annak 
ellenére, hogy nem rég kértük fel a sajtó referensi teendők ellátására. Általa a 
sajtókapcsolatunk és tevékenységünk profivá vált, amit nagyon sok nálunk nagyobb szövetség, 
sportszervezet is megirigyelhet.  
 
 

4.  Válogatott csapatok 
 

Minden szövetségi kapitányi tisztség betöltése pályázat útján történt, amiről az elnökség 
döntött. A pályázó alakította ki a saját szakmai stábját. Sajnos mind a 4 csapat esetében 
korlátozott volt az állami, ezáltal a szövetségi anyagi támogatás mértéke, ezáltal mindannyian 
ingyen végezték elkötelezett és igen megterhelő feladatukat, amit ezúton is köszönünk. 
Júliustól arra törekedtünk, hogy a válogatott csapatok működéséhez kapcsolódó összes 
költség és annak finanszírozása átmenjen a szövetségen. Ez javította az átláthatóságot, a 
kiadások időben történő rendezését. A szülők és játékosok jelentős anyagi áldozatot vállaltak 
a felkészülés és az őket érintő kiemelt versenyen való részvétel kapcsán. Nyártól a befizetések, 
hozzájárulások adományként érkeztek, aminek előnyét az idei évben hasznosíthatjuk.  
 
4.1. Férfi felnőtt válogatott 
 

Pafféri András irányításával készült fel a férfi válogatott csapat és vett részt a május végén 

Lettországban zajlott a férfi világbajnokság kvalifikációs csoport tornán. Csapatunk a 

körülményekhez és a rendelkezésre álló szűkös anyagi háttérhez képest tisztességesen 

felkészült, több összetartás és edzőmérkőzés szerepelt a programban. Sajnos nem sikerült a 

csoport 2. helyet elérni, ami feljogosította volna csapatunkat a VB-n való részvételre.    
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4.2. U19 lány válogatott 
 

Lány csapatunk Világbajnokságon vehetett részt, így ennek megfelelően készült. Szövetségi 
kapitánya Szabó Zsolt volt, edzőtársa pedig Lelovics Dusán. A felkészülést az érettségik vége 
után kezdték meg. A nyár folyamán heti rendszerességgel tartottak edzéseket. Sajnos a 
felkészülés folyamán a megkeresett külföldi csapatok nem vállalták az edzőmérkőzéseket, így 
az utazás előtti héten játszottak edzőmérkőzést a Phoenix vegyes csapatával. 
A Lengyelországban megtartott VB csoport mérkőzései során az alsó ágon veretlenül jutott 
tovább. Magyarország – Olaszország 12-8, Magyarország – Kanada 13-5, Új-Zéland – 
Magyarország 4-4. Ezzel meglett a csoportelsőség és biztossá vált a minimum 10. hely. 
Norvégiával kellet megküzdeni a legjobb 8-ba kerülésért, de ez nem sikerült, annak ellenére, 
hogy a lányok mindent megtettek a győzelemért. Norvégia – Magyarország 19-3. A 9-10. 
helyért lejátszott mérkőzésen, nagyon szoros küzdelemben 7-5-re kaptunk ki, de nem sok 
hiányzott a győzelemhez, így végül a kiemelkedő és célul kitűzött 10. helyen végzett csaptunk, 
amihez gratulálunk a szakmai stábnak és a csapat minden tagjának! 
 
Külön öröm és minden elismerésünk Lelovics Nórának, aki a Világbajnokság gólkirálya lett, 
egyúttal bekerül a torna „All-Stars” csapatába. 
 
 
4.3. Női felnőtt válogatott 
 

A női válogatott felkészülését Kállai Márk vezette, aki a májusi elnökségi ülésen lett 
megválasztva. Munkáját – pályázata alapján – nagylétszámú stáb segítette. A válogatott keret 
kialakításánál gondot jelentett az U19 VB-n résztvevő játékosok bevonása, amire ősztől volt 
lehetőség. A selejtező torna csoport beosztásának kialakulását követően több korábbi aktív 
játékos jelezte visszatérési szándékát. A női floorball játékosok száma igen alacsony, ezért igen 
korlátozott volt a kiválasztási lehetőség, emellett voltak személyes ellentétek, fenntartások a 
kerettagsággal kapcsolatban. 
 
Női válogatott csapatunk kerethirdetésére júniusban került sor, majd bővített kerettel már 

nyáron elkezdték a felkészülést, elsősorban Budapesten megtartott edzésekkel. A fővárosban 

zajlottak a foglalkozások, edzőmeccsek felnőtt férfi és ifjúsági fiú csapatok ellen. Nyáron egy 

alkalommal tudtak 3 napos edzőtábort szervezni.  

Szeptemberben a szövetségi kapitány és a női klubcsapatok képviselőinek részvételével 
tartottunk egy megbeszélést, annak érdekében, hogy a meglévő nézetkülönbségeket 
egyeztessük, megoldjuk. Ez több-kevesebb sikerrel járt. 
 

Ősztől havonta egy hétvégén volt összetartás Budapesten. November elején csapatunk részt 

vett a világbajnoki selejtező helyszínén megtartott Bella Italia Cup elnevezésű tornán, ahol azt 

veretlenül nyerte, többek között a házigazda egyúttal VB kvalifikációs ellenfél olasz csapatot 

is legyőzve. December közepén 5 nap alatt 4 edzőmérkőzést játszott a válogatott magyar férfi 

csapatok ellen. Külföldi ellenfelet nem tudtunk vendégül látni, pedig folytak ezzel kapcsolatos 

egyeztetések. 
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Sajnos gondot okozott, hogy néhány komáromi játékossal (ahogy kiderült némileg 
informatikai és kommunikációs hiba miatt) többek között az U19 Lány VB gólkirályával nem 
sikerült megfelelő kapcsolatot kialakítani, így ők nem vettek részt a felkészülésben.  
Ki kell emelni Lovászi Erika munkáját, aki rengeteg időt és energiát befektetve intézte a 
csapattal kapcsolatos adminisztrációs, protokoll és pénzkezelési teendőket. 
 
 
4.4. U19 fiú válogatott 
 

A csapat szövetségi kapitánya Csordás Tamás volt, edzőtársa pedig Vígh László. Barati István 

látta el a csapat menedzseri teendőket, aki rengeteg dolgozott a szükséges feltételek 

biztosítása, a pénzek kezelése kapcsán. Fiú csapatunk a téli szünet ideje alatt 3 napos 

edzőtáborban vett részt Tápiószentmártonban. Februárban két edzőmeccsre került sor Érden 

Ukrajna hasonló korosztályos csapata ellen. Mindkét meccsét nyerte ifjúsági válogatottunk.  

Áprilisban Szlovéniában felnőttek számára meghirdetett tornán vett részt csapatunk, ahol 3. 

helyen végeztünk. Minden hónapban volt 1-3 napos edzőtábor, közös edzés. Augusztusban 4 

napos edzőtábor volt Tápiószentmártonban.   

Októberben Érden játszottak 2 edzőmeccset az osztrák ifjúsági válogatott ellen, mindkét 

meccset magabiztosan nyerték fiataljaink. 

A téli szünet ideje alatt a szokott helyen Tápiószentmártonban szerettünk volna edzőtábort 

tartani, de a tornaterem időszakos bezárása miatt az elmaradt. Helyette 2x2 edzést tartottak 

edzőink. 

 
 

5.  Versenyrendszer 
 

3.1. pontban részben már beszámoltunk a Versenybizottság kapcsán erről  a témáról. Az MFSZ 
egyik kiemelt feladata a bajnokságok és a Magyar Kupa szervezése, lebonyolítása. Ennek a 
kötelezettségünket próbáltuk a lehető legjobb szinten megfelelni. Bízunk benne, hogy a 
meglévő hiányosságokat ki tudjuk javítani, egyúttal növelni tudjuk a bajnokságokban 
résztvevő csapatok számát. 
 
2021-2022. évi felnőtt bajnokságok végeredménye: 
 

Női Országos Bajnokság:  3 résztvevő csapat 
I. helyezett: Phoenix Fireball SE 
II. helyezett:  SZPK Mentőangyalok Komárom 
III. helyezett:  IBK Cartoon Heroes 
 

Férfi OB 1. osztály:  7 résztvevő csapat 
I. helyezett: Phoenix Fireball SE 
II. helyezett: Dunai Krokodilok SE 
III. helyezett: SZPK – DESEF Komárom 

 

Férfi OB 2. osztály:  5 résztvevő csapat 
I. helyezett: Phoenix Titans 
II. helyezett: Dunaújvárosi Egyetem – Rudas Floorball Team 
III. helyezett: Torpedó ATTE 

http://hunfloorball.hu/index.php?pg=floorball_team_data&team_id=589&year=2122
http://hunfloorball.hu/index.php?pg=floorball_team_data&team_id=598&year=2122
http://hunfloorball.hu/index.php?pg=floorball_team_data&team_id=550&year=2122
http://hunfloorball.hu/index.php?pg=floorball_team_data&team_id=629&year=2122
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2022. évi Női Magyar Kupa végeredménye:   4 résztvevő csapat 
I. helyezett: Phoenix Fireball SE 
II. helyezett:  SZPK Három-Mill Komárom 
III. helyezett:  Egri Városi Sportiskola 
 

2022. évi Férfi Magyar Kupa végeredménye:  10 résztvevő csapat 
I. helyezett: Phoenix Fireball SE 
II. helyezett:  SZPK – DESEF Komárom A 
III. helyezett:  Dunai Krokodilok SE 
 

Utánpótlás korosztályban a 2021-2022. évi szezonban 8 bajnokság indult összesen 33 csapat 
részvételével. Ebben az évadban még volt lány U19 bajnokság, amin 5 csapat indult. Sajnos ezt 
a korosztályos versenyt 2022. őszén nem sikerült meghirdetni. 2022-2023. évi rendszerben 
összesen 12 korcsoportban szerveztünk bajnokságot, összesen 40 csapat részvételével. 
 
Minden regisztrált játékosunk részére sportbiztosítást kötöttünk a Groupama Biztosítóval.  
 
 

6.  Szövetségünk gazdálkodása 
 

Az MFSZ 2022. évi gazdálkodását külön részletesen bemutatja a mérleg beszámoló és a 
kiegészítő melléklete. Mindezek mellett érdemes néhány gondolatot, tényt ebben a 
dokumentumban is megemlíteni.  
 
A 2021. gazdasági év lezárása igen nehézkes volt. A korábbi könyvelő vélhetően nem volt jártas 
a civil szervezetek könyvelésében, ami az általa elkészített mérlegben több helyen is látható 
volt. Mondhatni, ez a dokumentum több sebből vérzett. Nem véletlen, sőt teljes mértékben 
érthető, hogy az Ellenőrző Testület nem javasolta a közgyűlésnek annak elfogadását. 
Mindezek ellenére az el nem fogadott mérleg beszámolót a könyvelő beküldte és 
nyilvántartásba vetette a Fővárosi Törvényszéknél. Ez komoly hiba volt. 
 
Júliusi elnöki megválasztásom előtt átnéztem a szövetség tevékenységét, ezen belül az MFSZ 
gazdálkodását. Ebben segítségemre volt a később könyvelőnek felkért pénzügyi szakember. 
Több hibát talált a könyvelésben és a mérlegben. Megválasztásomat követően – az elnökség 
tagjaival és az ET elnökével egyeztetve – a KONTORISTI BT-vel kötöttünk könyvelésre 
vonatkozó megállapodást (a korábbi könyvelési költségnél olcsóbban), aki több civil 
szervezetet, többek között más országos sportszövetséget is könyvel. Ezt követően nagyon 
kedvező árért újra könyvelte a szövetség teljes 2021. évét, ez alapján elkészítette az új 
mérleget, és a korábbi könyvelő által meg nem fogalmazott kiegészítő mellékletet (ennek 
meglétét jogszabály írja elő). Ezt a már szakszerű és megalapozott két dokumentumot - az ET 
támogatásával – elfogadtuk augusztusi rendkívüli közgyűlésünkön. Ezeket az anyagokat is 
beküldtük a Fővárosi Törvényszéknek, a módosítást kérve. Ezekkel munkálatokkal több 
jelentős problémát, hiányosságot sikerült orvosolnunk. 
 
Nyártól áttértünk a szamlazz.hu online számlázi szolgáltatás használatára. Az üzemeltető 
céggel kötött megállapodás alapján ráadásul ingyenesen használhattuk a „Profi” üzleti 
csomagot. Ez jelentős könnyebbséget jelentett a megnövekedett számú kimenő számlák 
elkészítésekor. 

http://hunfloorball.hu/index.php?pg=floorball_team_data&team_id=589&year=2122
http://hunfloorball.hu/index.php?pg=floorball_team_data&team_id=598&year=2122
http://hunfloorball.hu/index.php?pg=floorball_team_data&team_id=550&year=2122
http://hunfloorball.hu/index.php?pg=floorball_team_data&team_id=589&year=2122


Beszámoló az MFSZ 2022. évi tevékenységétől 

 

A nyári vezetőváltás idején jelentős adóssággal és likviditási problémával küzdött a szövetség, 
ami a felelőtlen gazdálkodásból adódott. Ezért kiemelt feladat volt ennek az összetett és 
jelentős mértékű gondnak a kezelése és megoldása, ezért több fontos döntés meghozatalára 
és alkalmazására volt szükség.  
 
A Sportszakállamtitkárság és az NVESZ is visszatartotta a 2022. évi működési támogatás 
kifizetését, mivel a korábbi vezetés több évre visszamenőleg nem számolt el a kifizetett állami 
támogatásokkal. A hiánypótlás fontos teendő volt, amit főtitkárunk sok munkával és 
egyeztetéssel megoldott. 
 
Javuló munkánk egyik kézzelfogható eredménye volt, hogy a Nemzeti Versenysport 
Szövetségtől rendkívüli anyagi támogatást kaptunk, aminek egy részéből a felnőtt női és U19 
fiú csapat VB selejtező költségeihez tudtunk hozzájárulni. Ezt a támogatást 70%-ban 2022-ben, 
majd a maradék 30%-t 2023. márciusában kaptuk meg. 
 
Komoly tartozások voltak az IFF (2022. évi tagdíj) és a VB selejtezőt szervező tagországok felé. 
Az előző év utolsó napjáig sikerült minden tartozást rendezni, mivel ekkor kaptuk meg az adott 
évi állami működési támogatást. 
 
2022. második felétől minden válogatott csapatot érintő költség (teremdíj, szállás, utazás, 
részvételi díj, stb.) és annak rendezése átmegy szövetségünkön. Így minden átláthatóbb és 
felelősségteljesen kezelhető, egyúttal megkönnyíti a kiadások elszámolását. Ráadásul a 
beérkező támogatások, szülői hozzájárulások is könnyebben és hivatalosan elszámolhatók. 
Nem elhanyagolható tényező, hogy az előző évben több mint 10 millió Forint adomány jött 
össze, így az idei év nyáron meghirdetésre kerülő NEA normatív támogatásból várhatóan 600 
ezer Forintot hívhatunk le, amit az érintett válogatott csapatok működési költségeire tudunk 
fordítani. 
 
A 2022. évi mérlegből jól látható, hogy közel négyszeresére emelkedett a 2021. évhez képest 
a szövetség bevétele, és majdnem 2,5 szeresére a kiadása. Bevételünk majdnem elérte a 40 
millió Forintot. Az előző évet sikerült némi pénzügyi nyereséggel zárni. 
 
Szövetségünknek nincs köztartozása, likviditásunk rendben van, tartozásunk nincs. 
 
2022-ben nem tudtuk leadni a KSH felé statisztikai jelentésünket, a vezető váltás miatti 
képviseleti jog törvényszéki bejegyzésének hiánya miatt. Idén, amint ez rendeződött, elkészült 
és elektronikus formában be lett adva a hiányzó dokumentum. 

 
 

6.  Képzési rendszerünk 
 

Nagyon fontosnak tartjuk ezt a kérdéskört is. Éppen ezért már 2022. augusztusában felkértük 
Dulai Zsoltot az MFSZ oktatási, képzési programjának kidolgozására. Munkáját Borkai Gábor 
segítette. Ez az átfogó anyag elkészült, elnökségünk megtárgyalta, elfogadta. Végrehajtása 
2023. legelején elkezdődik. 
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2022. novemberében kérdőívet küldtünk ki tagszervezeteinknek, amelyben választ vártunk a 

náluk dolgozó szakemberek szakirányú végzettségéről, oktatásokon, képzéseken való 

részvételi hajlandóságukról. Sajnos nem igen kaptunk visszajelzést. 

A testnevelő tanárok zárt Facebook csoportjában is megkérdeztük a csoporttagokat, kit 

érdekelne egy 1-2 napos floorball oktatás, továbbképzés. 38 fő adott pozitív választ. Ennek 

folyományaként 2023. április 2. hétvégéjére terveztük 2 napos oktatásunkat, amelynek 

tematikáját Varsányi Zsuzsanna dolgozott ki. 

 

Kialakítottuk edzőképzési programunkat, ami 5 fő részből áll: 

1. A Magyar Testnevelési Egyetemmel együttműködve 2023. őszétől induló tanévben 

terveztünk levelező szakon floorball szakedző képzést. Ez 6 féléves tandíjas oktatás. 

A szükséges felvételi elméleti és gyakorlati vizsgarendszert közösen kidolgoztuk. 

 

2. Mivel a floorball a Nemzeti Alaptantervben szereplő sportág, ezért a testnevelő tanárok 

szakmai képzése fontos feladat. Dr. Ökrös Csaba rektor helyettes úrral egyeztettünk az 

ez ehhez kapcsolódó tantervről.  A 2023-ban kezdő hallgatók majd az 5. félévben kapják 

meg a sportágunkhoz kapcsolódó szakmai felkészítést, tudásanyagot.  

 

3. A tanintézetekben dolgozó testnevelő tanárok számára tervezett 2 napos képzésről 

fentebb már írtunk. 

 

4. Középfokú floorball edzőképzést szeretnénk indítani 2023. szeptembertől. A 

felmérésünk eredménye alapján felvesszük a vidéki oktatási központokkal a kapcsolatot, 

míg a fővárosban a Budapesti Sport Unió keretében zajlik majd az általános oktatás. 

A szükséges szakmai anyagokat Dulai Zsolt és Borkai Gábor elkészítették. 
A sportág specifikus képzést szövetségünk Budapesten tartja majd minden hallgató 

részére. 

 

5. 2023. nyarán szeretnénk egy 5 napos edzőtovábbképzést rendezni, amelyre a 

nemzetközi floorball szövetségtől szeretnénk külföldi szakembert kérni. Ő tartaná a 

floorball szakmai előadásokat, míg általános témákban hazai szakembereket kérünk fel 

oktatónak.  

 

2022. szeptember utolsó hétvégéjén tartottuk meg játékvezető tanfolyamunkat. 16 fő vett 

részt rajta, akik később sikeres vizsgát tettek. 

 
 

6.  Eszközpark 
 

Szövetségünk korlátozott mértékben rendelkezik saját eszközparkkal. Ennek részét képezte az 
állami támogatásból vásárolt nagy mennyiségű floorball ütő készlet, ami iskoláknak, 
tagegyesületeknek lett kiadva. Könyvelésünkből ez a tétel 2022. december 31-vel ki lett 
vezetve. 
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Másik nagyobb tétel a szövetség sportruházat készlete, amit válogatott csapataink használnak 
a felkészülésük és versenyeik alkalmával. Ezek között megtalálható régebbi garnitúra és új 
beszerzés. Ezek tárolása az MFSZ irodájában történik. Bírtokunkban van még 2 nagyobb 
méretű egészségügyi felszereléseket tartalmazó táska is. 
 
A SONY Magyarország Kft segítségeként tartós kölcsönben nálunk van egy SONY kézi kamera, 
amit válogatott csapataink és akár tagegyesületeink is használhatnak.  
 
Megbeszéléseket folytattunk a PUMA magyarországi képviseletének vezetőjével és más 
külföldi floorball eszközforgalmazókkal a lehetséges eszközpark bővítésről. 
 
 

7.  Kapcsolataink 
 

Az IFF-fel sikerült rendezni kapcsolatunkat, lekerültünk a „szégyenlistáról”. A IFF kiemelt 
versenyeket szervező tagországokkal is hasonló a helyzet. Nemzetközi kapcsolataink egyik 
jelentős része a személyes ismeretség, amit próbáltunk minél jobban kihasználni. Liebe György 
levelezésének köszönhetően sikerült frissíttetni az IFF honlapján az MFSZ-szel kapcsolatos 
személyes adatokat, elérhetőségeket, azok az aktuális állapotot tükrözik. 
 
Ahogy korábban is leírtuk a Sport Szakállamtitkárság és a Nemzeti Sportszövetség vezetésével 
is normalizálódott az együttműködésünk. Ismerik és immár elismerik tevékenységünket. 
Ennek egyik kézzelfogható következménye az idei évi megnövekedett működési támogatás. 
Más sportági szakszövetséggel nincs komolyabb együttműködésünk.  
Törekszünk kapcsolatrendszerünk szélesítésére. 
 
 

8.  Szponzori kapcsolatok 
 

Jelenlegi helyzetben szövetségünket jelentős mértékben hátrányosan érinti a TAO rendszer. A 
kiemelt látványsportágak számára kedvező, de az összes többi sportág számára káros 
szabályozás minket is erősen súlyt. Míg a TAO keretében nyújtott támogatás az adóból 
levonható, addig az összes többi anyagi segítségnyújtás költségként leírható. Emiatt nagyon 
nehéz, első sorban személyes ismeretség által létrejövő szponzorációra lehet számítani. 
Emiatt helyeztük előtérbe és forszíroztuk az adományozást. Válogatott csapataink 
működtetése, versenyeztetése jelentős kiadással jár. Ennek állami finanszírozása nehezen 
megoldható, bár tavaly kaptunk erre pénzt. 
 
2022. nyarán elkészítettük az adományozással kapcsolatos írásos kiajánlásunkat, tájékoztató 
levelünket cégeknek és magánszemélyeknek is, amit széles körben terjesztettünk, szülők, 
játékosok bevonásával. Ez is közrejátszott abban, hogy a tavalyi évben összesen több mint 11 
millió Forint adomány érkezett be szövetségünkhöz, amit ezúton is köszönöm. A NEA 2023. 
évi normatív támogatási keretéből remélhetőleg 600 ezer Forintot tudunk majd lehívni a 
válogatott csapatok működési költségeire. 
 
Az U19 lány csapat VB szereplésének költségeinek fedezéséhez 3 millió Forint támogatással 
járult hozzá Komárom Város Önkormányzata, ami jelentős segítség volt. Köszönjük a 
segítséget. 
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2022. évi támogatóink között tudhatjuk (szintén szülői közbenjárással) az Aegon Biztosítót, a 
Szabó Kelemen és Társai Andersen Ügyvédi Irodát és a B-Audit Könyvvizsgáló Kft-t. Köszönjük 
a támogatást. 
 
A megkapott támogatás nélkül lehetetlen lett volna a válogatott csapatok VB-n, illetve VB 
kvalifikációs versenyen való részvétele. 
 
SZJA 1% felajánlás befogadására szövetségünk nem rendelkezett a szükséges NAV engedéllyel. 
Korábbi vezetők nem foglalkoztak ezzel az engedélyezési eljárással, így ebből a bevételi 
forrásból bevétel, támogatás nem érkezett szövetségünkhöz. 
Idén meg kell tenni a szükséges kérelem beadását. 
 
 
 
2023. évi főbb célok: 

• A magyar sportéletben elfogadott, megbecsült, széles tömegbázison alapuló, szolgáltató 
jellegű, biztos anyagi alapokon nyugvó szövetség felépítése, fenttartása.   

• Rendezzük a szövetség teljes jogi hátterét, képviseleti jogát, törvényszéki 
nyilvántartásának módosítását, frissítését. 

• Tagszervezeteink száma haladja meg a húszat, versenyzőink száma pedig a 700-t. 

• Tagszervezeteink számára nyújtott szolgáltatási kör szélesítése, működésük szakmai 
segítése. 

• Tegyük még hatékonyabbá bizottságaink működését, és rendezzük azok tevékenységét, 
amelyek jelenleg nem úgy működnek, ahogy szeretnénk. 

• 5 fő elemből álló (tanárok továbbképzése, Magyar Testnevelési Egyetem keretében 
testnevelő tanárok floorball képzése, 6 féléves floorball szakedző, 1 éves floorball  edző 
képzés, 5 napos intenzív továbbképzés) képzési rendszer kidolgozása, elindítása, 
működtetése, fenntartása. 

• Czitrom András Kupa női és férfi nemzetközi torna megszervezése, sikeres lebonyolítása. 

• Válogatott tagság megbecsültségének erősítése. 

• Válogatott csapataink személyi, tárgyi és anyagi feltételrendszerének javítása. 

• 2023-ban sorra kerülő VB kvalifikációs versenyekre való sikeres felkészülés, legalább 1 
versenyszámban a VB szereplés kiharcolása. 

• A kor követelményeinek megfelelő, azzal párhuzamosan fejlődő kommunikációs, média 
rendszer kialakítása, alkalmazása. 

• Szponzori körünk kialakítása, támogatóinkkal való rendszeres kapcsolat kialakítása. 

• IFF játékvezető páros kinevelése, akkreditálása a világszövetség felé. 

• 2024. évi IFF Vb selejtező rendezés előkészítése 

• Szponzori kör szélesítése.  

• Utánpótlás bázisunk szélesítése, regionális központok kialakítása, versenyrendszerünk 
bővítése 

• 2023-2024. évi bajnoki rendszerben résztvevő csapatok számának növelése. 

• Bajnoki mérkőzések protokoll rendszerének kialakítása. 

• Új MFSZ honlap kialakítása. 
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Éves jelentésünk végén kijelenthetjük, egy nagyon nehéz, sokszor kihívásokkal teli időszakon 
vagyunk túl, amit a körülményekhez képest sikerült jól menedzselnünk. Működési 
feltételrendszerünk, szervezeti, jogi, pénzügyi hátterünk rendezetté és szabályozottá vált. 
Munkaügyi dolgaink, a játékvezetői díjak kifizetése rendben van, anyagi tartozásainkat 
rendeztük, kintlévőségeinket jelentősen csökkentettük. Hazai és nemzetközi kapcsolataink 
rendezetté váltak, elismertségünk jelentősen javult. Versenyrendszerünk működik, válogatott 
csapataink eredményességén javítani kell. Bevételünk a 2021. évhez képest kb. a 
négyszeresére növekedett, egyúttal némi pénzügyi nyereséggel zártuk az előző évet.  
 
 
Ezúton is szeretnénk megköszönni vezetőségünk, szövetségi kapitányaink, minden válogatott 
csapat stábtagunk,  bizottságvezetőink, bizottsági tagjaink,  referenseink, játékvezetőink, 
tagszervezeteink,  segítőink munkáját. Reméljük 2023. még sikeresebb év lesz, amihez kérjük 
mindenki aktív közreműködését. 
 
 
Kérjük beszámolónk elfogadását. 
 
 
 
Budapest, 2023. április 07. 
 
 
 
  Kiss László     Németh Richárd 
      elnök                          főtitkár 
 

 

 


